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ČESKO: Sobotní demonstrace dala podnět k spuštění proudu emocí. Pozitivní zaznívají
především od účastníků sjíždějících se z celé republiky. Negativní od těch, kteří z nějakého
důvodu preferují jiného organizátora či nedůvěřují demonstraci jako takové. Je třeba si
vážit těch, kterým na jménu svolávače demonstrace nezáleží a jedou proto, že jde jim o
budoucnost státu. Nakonec tu je velmi rozsáhlá část společnosti spokojená s vládou Petra
Fialy a s její politikou. Ti demonstranty doslova uráží.

  Nespokojenost s chováním vlády narůstá. Důvody jsou jasné. Neschopnost stabilizovat ekonomiku a
zkrotit inflaci, nesmyslná podpora Ukrajiny a ukrajinizace země na úkor vlastních občanů, růst platů
politiků v kontrastu se sníženou valorizací důchodů, přičemž inflace se naopak projevuje v nárůstu
částek plynoucích do církevních restitucí, což nikdo neřeší. Nemalou měrou se na odporu vůči Fialovi
podepisují jeho lži, neochota zabývat se nejvyššími cenami energií v Evropě, prosazování Green
Dealu a ponížená podřízenost bruselským a americkým elitám. Bezcharakternost současné politické
generace je enormní a slovo morálka je jim naprosto cizí. Vlastní voliči jsou pro ně plebs potřebný
pouze v době před volbami a v jejich průběhu. Příčin je samozřejmě mnohem více, ten seznam by
mohl být  delší.

Společnost je rozdělena na občany, kterým vývoj připomínající pád do propasti prostě nevyhovuje, a
na ty, kteří jsou myšlenkám ,,nejlepšího“ premiéra v historii ČR plně oddáni. První jsou označováni
jako dezoláti a proruští švábi, přestože řada z nich je k rusko-ukrajinskému sporu neutrální. Druzí
jsou zarytými nepřáteli čehokoliv ruského, modrožlutá zástava jim obrazně i skutečně vlaje vedle té
naší a EU i NATO jsou pro ně záštitou zářné budoucnosti. Jako opravdu? Která z těchto dvou částí
naší společnosti ztrácí smysl pro realitu? Je tu ještě jedna třetí a možná největší skupina. Ta je sice
s vývojem dění jaksi nespokojena, ale není ochotna se vzepřít, spíše hledá možnost, jak se s nastalou
situací vyrovnat a vypořádat. Zachovává jistou neutralitu, zároveň doufá, že nebude tak špatně, jak
slibují nedobré prognózy.

Na demonstrace jezdí samozřejmě ti neochotní se smířit se zvůlí moci. Fialovi přívrženci naopak
vstřebávají informace z mainstreamu, věří jim a na ostatní hledí jako na morální odpad. Ti zůstanou
na svém břehu, ať se bude dít cokoliv. Relativně neutrální lidé jsou příliš pohodlní na nějaké cesty na
náměstí. Možná se to změní, až dopady na jejich život budou podstatně drastičtější, než si
momentálně dokážou představit. Účastníci demonstrací mají naopak vcelku jasno v tom, kdo je
viníkem propadu České republiky, stojí však zatím proti většině. Otázkou je, jak dlouho ještě?
Současný systém je velmi propracovaný a liberálové jsou si jisti. Postupně ovládli evropské vlády,
parlamenty a média, ozbrojené bezpečnostní složky. Dokonce používají praktiky s dob socialismu,
třeba provokatéry z řad Policie ČR.

Demonstrace se šíří kontinentem. V podstatě dokonce světem. Jak dopadly v Kanadě, Austrálii,
Brazílii? Nezaznamenali jsme žádný progres. Podobně ve Francii, Belgii, Holandsku. Ani ty podzimní
u nás organizované Ladislavem Vrábelem se nijak Fialovy vlády nedotknuly. Naopak. Petr Pavel,
prodloužená ruka Pětikoalice, se ujal úřadu na Pražském hradu. Ve sněmovně Pekarová vyhlásila
režim legislativní nouze a schvalují si zákony dle svých potřeb. Média nepokrytě lžou o všem
podstatném, o čem informují. Nejde jen o mainstreamové televizní stanice, ale i o Seznam, iDnes,
následuje totální bahno typu Fórum24. Pak tu máme výroky politiků samotných. Za ODS se umně
projevuje řeporyjský starosta Pavel Novotný, ovšem zdaleka není jediný. Ani Rakušan ze STAN moc
nezaostává a občas se zdá, že arogance těchto pseudoelit dosahuje extrému. Dokonce pod koberec
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zametají kauzy, za které by se dříve zavíralo. Stále je však si třeba uvědomit, že podpora vlády
dosahuje minimálně poloviny národa. Ač je to nepochopitelné.

Mají tedy demonstrace nějakou váhu? Je jisté, že bez nich by jakákoliv změna asi nezačala. Ptáte se,
jestli s nimi ano. Jejich úspěšnost je sice celosvětově minimální, nicméně mohou sloužit
k postupnému probouzení těch, kteří jsou dosud věřící v návrat starých dobrých časů. Budou li
převažovat lidé ochotní se vzepřít, budou mít osobnosti v čele odporu výraznou podporu a mandát
jednat o dalším směřování země. Generální stávka je prázdný pojem. Stát už státní podniky nevlastní
a u soukromých firem je efekt minimální. Můžete si myslet cokoliv. Ale podvolení se samozvaným
šílencům a ideologům je zásadní chybou. Jejich představy o budoucnosti jsou vyjádřeny v plánech
Green Dealu a Great Resetu. Budou li uskutečněny, dopadnou na všechny, tedy i na dosavadní voliče
Pětikoalice. To už bude ale pozdě zvrátit následky. Kdokoliv to nechápe, je spoluviníkem.
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